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Odpowiedzialny za komunikację drużyny AS Roma, Daniele Lo Monaco,

wypowiedział się przed mikrofonami Rete Sport, żeby odpowiedzieć na

pytanie nagłośnionej przez dziennikarzy “sprawie Tottiego” oraz

skomentować inne aktualne kwestie związane z Romą i poruszane we

włoskiej prasie.

Sprawa Tottiego

DLM: Można tę sytuację odczytać na dwa sposoby. Sabatini wyciągnął ręke do

Tottiego. W wywiadzie Baldiniego pojawiło się wiele kwestii, ale wszyscy skupili się

na tym sławnym już „lenistwie” Tottiego. Do tego dołożyły się zmiany Tottiego w

meczach Ligi Europejskiej. Po dodaniu tych elementów powstał tzn. „przypadek

Tottiego”. Dużo się dyskutuje, ale nie biorą w tym udziału bezpośrednio

zainteresowani. Oni nigdy się nie kłócili. Luis Enrique wyjaśnił sprawę Tottiemu i nie

ma zamiaru tłumaczyć się przed resztą świata. 

Spotkanie wyjaśniające Tottiego i Baldiniego.

DLM: Baldini nie może tego zrobić teraz. Nie może się zajmować sprawami Romy do

października. To, czy będzie rozmawiał z Tottim, to jest ich prywatna sprawa. Na

jednej wypowiedzi Baldiniego zbudowano aferę, której tak naprawdę nie ma. 

Sezon, który czeka Tottiego.

DLM: Ja powiedziałem mu to już 13 lipca w Trigorii. Dla mnie czeka go najpiękniejszy

sezon w zawodowej karierze. Nie wiem, jakie będą decyzje Luisa Enrique, nie mogę

robić technicznych prognoz, ale Francesco Totti może się idealnie dostosować do

tego stylu gry. 

Klub chce przyciągnąć na stadion rodziny. Kwestia karnetów bez

legitymacji kibica.

DLM: Jeśli chodzi o tę ostatnią kwestię, to wierzę, że klub się wypowie w

najbliższych godzinach. Roma analizuje teraz sytuację i poinformuje o wnioskach jak

najszybciej. 

Odnowienie kontraktu De Rossiego.

DLM: Nic mi nie wiadomo o ofertach innych klubów. Nie sądzę, żeby Roma mogła

sobie pozwolić na takie kwoty, o jakich piszą dzienniki. Daniele sam oceni sytuację.

Klub chce zatrzymać De Rossiego, ale to nie jest tylko kwestia pieniędzy. Z trudem

potrafię myśleć o przyszłości, w której De Rossi byłby daleko od Romy. 

Czy Baldini może rozszerzyć swoje kompetencjie i zająć się też mercato?

DLM: Każdy w Romie ma swoje obowiązku. Mercato zajmuje się Sabatini, który jest

naszym dyrektorem sportowym. 

De La Pena zostanie zastąpiony? Mówi się o Peruzzim.
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DLM: Jeśli chodzi o pierwszą kwestię, to zostawiam ją otwartą. Jeśli chodzi o

Peruzziego to nic nie wiem i nie potrafię odpowiedzieć. Jedyne, czego jestem pewien

to fakt, że Roma ma przed sobą piękną przyszłość.
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